

Date: 29 November 2024	التاريخ: 29 نوفمبر 2024
H.E. / Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market UAE - Dubai	سعادة / حامد أحمد علي الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي - الإمارات العربية المتحدة
H.E. Chief Executive Officer Securities and Commodities Authority ("SCA") Abu Dhabi, United Arab Emirates	سعادة الرئيس التنفيذي هيئة الأوراق المالية والسلع ("الهيئة") أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة
<u>Explanatory Disclosure from Amanat Holdings PJSC</u> <u>(the "Company" or "Amanat")</u>	<u>إفصاح توضيحي من شركة أمانات القابضة ش.م.ع ("الشركة" أو "أمانات")</u>
With reference to recent media reports regarding a potential Initial Public Offering ("IPO") of Amanat Holdings' Education Platform, we would like to re-confirm that as previously disclosed, Amanat's Board of Directors has approved proceeding with an IPO of its Education Platform, and to engage the related IPO advisors, which we can confirm includes SNB Capital. The IPO remains, as previously disclosed, subject to relevant regulatory approvals and prevailing market conditions, and further details with regard to the offering percentage and final advisor consortium shall be provided once confirmed and available. The Company can further confirm that the envisaged timeline for the IPO, subject to regulatory approvals and market conditions, is anticipated to be over the next twelve months.	بالإشارة إلى ما تم تداوله مؤخراً في وسائل الإعلام فيما يتعلق بالاككتاب العام المحتمل لمنصة أمانات التعليمية، نود أن نؤكد مجدداً وكما تم الإفصاح عنه مسبقاً أن مجلس إدارة الشركة قد قام بالموافقة على المباشرة في إجراءات الاككتاب العام لمنصة أمانات التعليمية، والمباشرة في العمل/التعاقد مع مستشاري الاككتاب العام والتي نؤكد أنها تتضمن اس ان بي كابيتال. هذا ويخضع الاككتاب العام -كما تم الإفصاح عنه مسبقاً- للموافقات التنظيمية ذات الصلة ورهنأً بظروف السوق. وسيتم توفير المزيد من التفاصيل حول نسبة الطرح، ومجموعة المستشارين الذين سيتم تعيينهم لأغراض الاككتاب العام حال تأكيدها وتوفرها. هذا وتؤكد الشركة أن الجدول الزمني للاككتاب العام يخضع للموافقات التنظيمية وظروف السوق والذي من المتوقع أن يكون خلال الاثني عشر شهر المقبلة. .
We will provide further updates as the process progresses in accordance with the regulatory requirements.	وسيتم موافاتكم بالمستجدات في حينها وفقاً للمتطلبات التنظيمية.
Sincerely yours,	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،
Board Secretary Tessa Lee Amanat Holdings PJSC	أمين سمر مجلس الإدارة تيسا لي أمانات القابضة ش.م.ع

